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  OBČINA CERKLJE 

  NA GORENJSKEM 

 
Trg Davorina Jenka 13, 
 4207 Cerklje na Gorenjskem 
e-mail:obcinacerklje@siol.net 

� 04/ 2815820,�  04/ 28 15 800 

 
Številka:    032-07/2010-17 
Datum:      7. 12. 2012 

 
 

Z A P I S N I K 
 
13. redne seje Občinskega sveta Občine Cerklje na Gorenjskem, ki je bila v petek 7. 12. 
2012 ob 16.00 uri, v sejni sobi Občine Cerklje na Gorenjskem, Trg Davorina Jenka 13, 4207 
Cerklje na Gorenjskem. 
 
 
PRISOTNI:      
Svetnice in svetniki:  Janez Korbar, Klavdija Frelih, Matjaž Črnič, Miha Zevnik, Jože 

Ipavec, Anton Kopitar, Marinka Rezar, Ciril Repnik, Jaka 
Ciperle, Marko Bolka, Peter Preložnik, Franci Sirc, Miha Janhar, 
Blaž Kaplenik 

 
Opravičeno odsotni svetniki 
in svetnice:    Silva Dolinar, Vlado Ahčin 
 
 
Občinska uprava:             Franc Čebulj - župan, Marta Jarc – direktorica občinske uprave,  

Dragica Jerič, Andreja Jerala, Zdravko Kastelic, Metod Kropar, 
Simona Vodlan, Andreja Eržen in Jana Jenko kot zapisnikarica 

 
Vabljeni k posameznim  
točkam dnevnega reda:    Alja Prezelj – pravna služba OZG Kranj 
                                                                      
 
Novinarji:    Jasna Paladin – Gorenjski Glas Kranj  
    Slavica Bučan – Radio Kranj 
      
     
Ostali prisotni:    Viktor Erzar – predsednik Nadzornega odbora Občine Cerklje   
 
 
 
 
Dnevni red:  

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Obravnava in potrditev zapisnika 12. redne seje, z dne 17.10.2012 
3. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o preoblikovanju osnovnega zdravstva 

Gorenjske – osnutek 
4. Odlok o proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2013 - osnutek 
5. Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za turizem Cerklje – predlog 
6. Odlok o lokalnem turističnem vodenju na območju Občine Cerklje na Gorenjskem - 

osnutek 
7. Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem v letu 

2013 – osnutek 
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8. Predlog Sklepa o vrednosti gradbene cene stanovanjskih hiš, stanovanj in drugih 
nepremičnin v Občini Cerklje na Gorenjskem za leto 2013 

9. Predlog Sklepa o vrednosti točke za določitev višine nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča na območju Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2013 

10. Predlog Sklepa o izvzemu iz javnega dobra 
11. Predlog Sklepov o razglasitvi zemljišč za grajeno javno dobro 
12. Predlog Sklepa o določitvi cen vzgojno – varstvenih programov v vrtcu »Murenčki« 
13. Letni program športa v Občini Cerklje na Gorenjskem za leto 2013 - predlog 
14. Volilni postopki – volitve članov Razvojnega sveta Gorenjske regije 

a. Izvolitev volilnega odbora (predsednik in dva člana) 
b. Glasovanje o članih razvojnega sveta Gorenjske razvojne regije (tajno 

glasovanje z glasovnicami) 
15. Nadzorni odbor - dokončna poročila o nadzornem pregledu: 

• Oddaja prostorov v najem za gostinsko dejavnost v klubskem objektu 
Nogometnega centra Velesovo 

• Proračunska postavka »1535 Izgradnja fekalne kanalizacije Pšata - Zalog « 
• Proračunska postavka »1822 Cerkve, kapelice, spomeniki« 

16. Svetniška vprašanja in pobude 
17. Poročilo župana  
 

 
Ad 1. 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
Župan Franc Čebulj je ugotovil sklepčnost, navzočih je bilo 14 članic in članov Občinskega 
sveta.  
 
Razprave na predlagani dnevni red ni bilo, zato je prisotnim predlagal, da se sprejme  

1. SKLEP: 
Sprejme se predlagani dnevni red.  
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani dnevni red. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 2. 
Obravnava in potrditev zapisnika 12. redne seje, z dne 17. 10. 2012 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo na zapisnik 12. redne seje občinskega sveta. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem naslednji 

2. SKLEP: 
Sprejme se zapisnik 12. redne seje, z dne 17. 10. 2012.   
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 3. 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o preoblikovanju osnovnega zdravstva 
Gorenjske – osnutek 
Alja Prezelj – pravna služba OZG Kranj,  je obrazložila predlagani Odlok o spremembah in 
dopolnitvah Odloka o preoblikovanju Osnovnega zdravstva Gorenjske (v nadaljevanju Odlok 
OZG). Obrazložila je tri poglavitne spremembe: pripojitev Organizacijske enote Zobna 
poliklinika Kranj k OE Zdravstvenemu domu Kranj, vključitev Občine Gorje med 
ustanoviteljice zavoda in vključitev predstavnika zaposlenih OE Uprava v Svet OZG ter prenos 
funkcije vodenja OE Uprava na direktorja zavoda. Omenila je tudi formalno umestitev že 
delujoče zdravstvene postaje Naklo v sklop zdravstvenih postaj. Dejala je, da so ostale 
občine že sprejele Odlok OZG, razen Mestne občine Kranj, ki ima pomisleke glede 
ustanoviteljskih pravic in vodenja, zato bo sledila uskladitev Odloka OZG z novo vsebino.  
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Razprave ni bilo, zato je župan Franc Čebulj predlagal, da se sprejme 

3. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme predlog Odloka o spremembah 
in dopolnitvah Odloka o preoblikovanju Osnovnega zdravstva Gorenjske, v 
predloženem besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 4.  
Odlok o proračunu Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2013 - osnutek 
Dragica Jerič je obrazložila zakonske podlage pri pripravi Odloka o proračunu Občine Cerklje 
na Gorenjskem za leto 2013 (v nadaljevanju: Odlok o proračunu 2013). Podrobneje je 
obrazložila upoštevanje Zakona o uravnoteženju javnih financ (v nadaljevanju: ZUJF), s 
katerim se ukinja finančna izravnava in znižuje glavarina oz. primerna poraba občin. Osnova 
za izračun primerne porabe je povprečnina, korigirana s koeficientom in številom prebivalcev 
v občini. Povprečnina za leto 2013 znaša 536,00 evrov (obrazložitev str. 5 in 6). Primerna 
poraba občine znaša 4.165.075,00 evrov. Za kritje primerne porabe se določi primeren 
obseg sredstev, ki se zagotavlja z dohodnino. Znesek dohodnine, ki pripada občini je 
4.165.075,00 evrov. Občina v letu 2013 ne dobi finančne izravnave. Prihodki proračuna za 
leto 2013 znašajo 7.661.447,00 evrov (dohodnina in ostali prihodki), odhodki proračuna 
znašajo 9.564.771,00 evrov (odhodki so ocenjeni na podlagi dejanskih potreb, na podlagi 
projektov, ki jih že vključuje proračun in na podlagi finančnih planov posrednih uporabnikov). 
Prejemki od vračila posojil so ocenjeni na 3.324,00 evrov. Izdatki za povečanje premoženja v 
drugih pravnih osebah so ocenjeni na 1.100.000,00 evrov (za investicijo Socialno varstveni 
zavod Taber). Med prihodki in odhodki proračuna se ugotavlja negativna razlika v višini 
1.903.324,00 evrov. Negativna razlika je ugotovljena tudi v računu finančnih terjatev in 
naložb v višini 1.096.676,00 evrov. Na ugotovljen rezultat se sredstva na računu znižajo za 
3.000.000,00 evrov. Večina sredstev v proračunu je namenjenih za investicije, in sicer 
vrednost projektov, ki bodo financirani delno ali v celoti iz proračuna leta 2013, znaša 
5.568.876,00 evrov. Znesek je enak v Načrtu razvojnih programov 2013 (v nadaljevanju: 
NRP), kjer so navedeni vsi posamezni projekti po letih in virih financiranja. Dragica Jerič je 
navedla tudi nove proračunske postavke (v nadaljevanju: PP) v proračunu za leto 2013, in 
sicer: PP za PGD Štefanja Gora za nakup novega gasilskega vozila, PP za začetek 
delovanja Zavoda za turizem Cerklje. Največ novih PP je na področju gospodarstva 
(evropski projekti, ki so povezani tudi s financiranjem s strani države) kot so projekti: Srce 
podeželja, Dediščina starih hišnih imen, Otroška igrišča, AirLed, PP 1542 na področju 
kanalizacije sofinanciranje kanalov sosednjih občin, PP 1721 za nakup reševalnega vozila za 
Zdravstveni dom Kranj (2-letno financiranje in je vključeno v NRP), PP 1823 – Obnova 
samostana Adergas, PP 1837 – Prmuzarjeva hiša, PP 1923 – Portal malček, PP 1935 – 
Nakup, gradnja, vzdrževanje OŠ (energetska sanacija OŠ Cerklje in podružnične šole 
Zalog).  
Dragica Jerič je obrazložila še člene Odloka o proračunu 2013, ki določajo potrebna 
pooblastila županu in potrebne sklepe za delovanje Občine in Socialno varstvenega zavoda 
Taber (str. 4 in 5).  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Anton Kopitar – je prosil za obrazložitev:  PP 1444 - Zavod za turizem – sredstva za plače, 
plača je predvidena za 9 mesecev, PP 1522 - Deponija Tenetiše – če se še plačuje zapiranje 
deponije Tenetiše, PP 1527 - Nadgradnja centralne čistilne naprave Domžale-Kamnik  - kako 
je zavarovano sofinanciranje kanala za Občino Komenda, PP 1823 – Obnova samostana 
Adergas – projekt je vključen v NRP. Vprašal je, če je Občina lastnik in če je potreben razpis.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da so sredstva za plače v Zavodu za turizem planirana za 9 
mesecev, ker se predvideva, da bo zavod registriran v treh mesecih, do aprila 2013.  
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Za deponijo Tenetiše je povedal, da je za zapiranje deponije podpisana pogodba, na podlagi 
katere se plačuje sanacija. Na PP 1522 je vključen tudi odvoz komunalnih odpadkov enkrat 
letno ob očiščevalni akciji.  
Za Nadgradnjo centralne čistilne naprave Domžale-Kamnik je povedal, da se je zvišal 
procent deleža za sofinanciranje celotne investicije. Občina Cerklje  v določenih procentih 
sofinancira tudi kanal in bo v določenih procentih last Občine Cerklje. Kanal preko Zaloga do 
Klanca in do osrednjega dela občine Cerklje mora biti izgrajen, če želimo priklop na centralno 
čistilno napravo v Domžalah.  
Projekt Obnova samostana Adergas se izvaja v Leader programu. Partnerju v projektu, BSC-
ju je uspelo projekt obdržati v programu za leto 2013 in mora biti realiziran do 14.12.2013. 
Javni razpis za izvajalca in nadzor bo izvedel Župnijski urad Velesovo. Za sredstva 
občinskega proračuna bo Občina Cerklje pripravila razpis, na katerega se bo moral prijaviti 
Župnijski urad Velesovo.  
 
Marko Bolka – je vprašal, kakšen je namen razpisa, kdo lahko kandidira za sredstva in 
kakšen je delež sofinanciranja ter potek financiranja. Vprašal je, če ni struktura financiranja in 
delež upravičenih stroškov, ki jih je treba prikazati znotraj projekta, že vnaprej določena s 
sklepom in pogodbo z nosilcem razpisa. 
Župan Franc Čebulj – namen razpisa je sanacija dela samostana za Mladinski center. 
Obrazložil je pomen partnerstva v projektu in omenil strokovno pomoč občinske uprave, da 
bo Župnijski urad lahko pravilno izpeljal javno naročilo za izbor izvajalca ter izvedbo 
strokovnega nadzora za projekt Obnova samostana v Adergasu, s katerim bo lahko pridobil 
evropska sredstva, za katere ima sklenjeno pogodbo s partnerjem BSC. Pogoji za pridobitev 
sredstev so objavljeni v razpisu. Finančna konstrukcija projekta se predloži ob oddaji vloge 
na razpis.   
 
Anton Kopitar – je prosil za pojasnilo kontov za elektriko in vodo na PP 1837 – Premuzarjeva 
hiša in vprašal, če se lahko kandidira za evropska sredstva, če se hiša poruši ali se mora 
hiša obnoviti.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da so sredstva v proračunu namenjena za začetek izdelave 
projekta. V hiši je tudi elektrika in voda, za kar so tudi predvidena sredstva. Dejal je, da upa 
na možnost pridobitve evropskih sredstev, vendar je naslednja finančna perspektiva za 
Gorenjsko slabša, kot tudi za Slovenijo na splošno. Glede rušitve ali obnove še ne more dati 
odgovora in omenil pogovore z Zavodom za varstvo kulturne dediščine. Omenil je ponudbo 
za odkup hiše Ignacija Borštnika. Povedal je, da je trenutna cena nepremičnin v Cerkljah do 
90 evrov / m2, kolikor je bilo tudi dano za Premuzarjevo hišo. V zvezi z nepremičninami je 
povedal, da je bila ista cena ponujena tudi Kmetijski zadrugi Cerklje za nepremičnino v 
Zalogu. Za Premuzarjevo hišo se bo pripravil program, razmisli se lahko tudi o možnosti 
javno zasebnega partnerstva.   
 
Anton Kopitar – je vprašal o znižanju sredstev za PP 2004 – konto 2046 - Financiranje 
družinskega pomočnika.  
Dragica Jerič je odgovorila, da se je za financiranje družinskega pomočnika običajno 
planirala kakšna oseba več, sedaj pa že dalj časa ni novih oseb. Trenutno sta dve osebi, ki 
skrbita za svoje otroke. Za financiranje nege za starejše osebe se ne odločajo več tako 
pogosto. Obrazložila je še sistem financiranja po zakonu o socialnem skrbstvu, sredstva za 
nego in delno vračanje presežnih sredstev v proračun. 
 
Anton Kopitar – je vprašal glede razlike zneskov financiranja iz državnega proračuna in iz 
sredstev proračuna Evropske unije v NRP 2013-2016 in v Splošnem delu na PP 741- Prejeta 
sredstva iz državnega proračuna iz sredstev proračuna Evropske unije sredstev 681.139,00 
evrov.  
Dragica Jerič je odgovorila, da je razlika v požarni taksi za gasilce, ki jo država smatra kot 
investicijski prihodek. V proračunu je taksa zajeta, medtem ko je v NRP izpadla in se bo 
morala vključiti tudi v NRP. Popravil se bo znesek na postavki Gasilska zveza Cerklje za 
nakup opreme.  
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Janez Korbar – je prosil za obrazložitev PP 1923 - Portal malček v višini 142.000,00 evrov 
sredstev, v katerega so vključene še druge občine in trije zunanji vrtci. Zanimala ga je 
dodana vrednost tega projekta. 
Dragica Jerič je povedala, da projekt vključuje nabavo računalniške in druge opreme v vrtcih, 
ki so opremljeni z računalniško opremo majhne zmogljivosti in težko sprejmejo nove 
programe. Za zamenjavo računalnikov je predvideno 80 % teh sredstev, in sicer najmanj 5 
računalnikov za posamezno občino ali zavod, 20 % sredstev je namenjen za program. 
Strošek občine bo 10 % vrednosti projekta, 90 % bo sofinancirano s strani države. Občina 
Cerklje je vodilna občina, zato se v proračunu prikazuje celoten projekt.  
 
Janez Korbar – je prosil za obrazložitev projekta PP 1448 –AirLed. 
Andreja Eržen je povedala, da je AirLed evropski projekt, ki je povezan z razvojem letališča 
in podpornega okolja na območju ob letališču, v katerega je Občina Cerklje vključena kot 
partnerica, poleg tega je slovenski projektni partner tudi BSC d.o.o. iz Kranja. Namen 
projekta je izkoristiti prihod turistov za promoviranje, povezovanje letališča in turizma na 
celotnem območju letališča. V okviru projekta je bila izvedena že prva delavnica v 
Budimpešti, na kateri so bili predstavljeni okviri tega delovanja. V projekt so vključena 
številna mesta oz. območja v Evropi, ki imajo na svojem območju letališče. Rezultat projekta 
bo informacijska točka, ki bo delovala v okviru Zavoda za turizem Cerklje in bo dajala 
informacije o možnostih investicij in povezavah v gospodarstvu in turizmu. Prve aktivnosti v 
okviru tega projekta bodo izvedene v januarju 2013, ko bo v Budimpešti pripravljena tiskovna 
konferenca, s katero bo javnost obveščena o samem projektu.  
 
Franci Sirc – je dejal, da podpira projekt Obnova samostana v Adergasu, saj je samostan 
eden redkih objektov v občini, ki ima kulturni in zgodovinski pomen.  Projekt se je zavlekel 
tudi zaradi težav župnije z Zavodom za varstvo kulturne dediščine pri izgradnji kurilnice oz. 
kotlovnice v hlevu. V zvezi s soglasjem za pridobitev kredita (Odlok, str. 5, 11.a člen) je dejal, 
da bo potrebno pridobiti kredit za gradnjo SVZ Tabra. Zanimalo ga je zakaj Občina Cerklje 
nima planiranih kreditov, saj je SVZ Taber v 100 %-ni lasti Občine.  
Dragica Jerič je odgovorila, da Občina Cerklje ne bo najela kredita, kredit bo najel SVZ 
Taber. Izkazana bo obveznost za poroštvo, ki se prikazuje izven knjigovodsko in se na tri 
mesece poroča državi o najetih kreditih in danih poroštvih.  
Župan Franc Čebulj je ob tem poročal o javnem naročilu za izbor izvajalca za gradnjo doma. 
Povedal je, da je državna revizijska komisija zavrnila pritožbo enega izmed ponudnikov in da 
se postopek izbire izvajalca lahko nadaljuje. Izvedena bodo pogajanja. S pritožbo se je 
izvedba projekta zopet zamaknila. Na razpis za izvajalca so se prijavili Makro 5 gradnje 
d.o.o. iz Kopra, CGP d.d. Novo mesto, SGP Zidgrad Idrija in Strabag d.o.o. iz Ljubljane.  
 
Franci Sirc – je dejal,  da nekateri indeksi še vedno rastejo in da je v Bilanci odhodkov (str. 3) 
navedena dejavnost podžupana, ki pa ni imenovan. Vprašal je za dnevnice za službeno 
potovanje v tujini. Za projekte kot je Town twinning, ki so sofinacirani iz EU, je pripomnil, da 
bi bili lahko najprej zapisani v slovenščini in v oklepaju v angleščini. Za Permuzarjevo hišo je 
pripomnil, da je z vpogledom v zemljiško knjigo ugotovil, da Občina Cerklje še ni lastnica 
hiše.  Dejal je, da je prav, da se hiša uredi, ravno tako podpira nakup Borštnikove hiše. Podal 
je tudi pripombo na razmerje sredstev za financiranje športa in kulture, kjer se trikrat več 
sredstev namenja športu. Zavzel se je za večjo podporo kulturi. Pohvalil je projekt 
Energetska sanacija šole.  
Župan Franc Čebulj je predlagal, da podžupan ostane še naprej finančno opredeljen, tudi 
dnevnice za tujino so planirane, vendar se bodo koristile samo za nujna službena potovanja. 
Za Permuzarjevo hišo je dejal, da je pogodba že sklenjena. V zemljiški knjigi bo lastništvo 
urejeno po postopku za vpis v zemljiško knjigo.   
Franci Sirc – je vprašal, če se projekta Hišna imena (Nomen vulgare) in Dediščina starih 
hišnih imen podvajata ali sta to projekta, ki sta povezana.  
Simona Vodlan je povedala, da sta oba projekta vključena v Leader projekte. Zaradi 
omejenih sredstev se je najprej prijavil projekt Hišna imena (Nomen vulgare) za gorski del in 
del nižinskega dela. Projekt se želi izpeljati za celotno občino, zato se je letos prijavil projekt 
pod drugim imenom Dediščina starih hišnih imen, ki je v bistvu nadaljevanje prvega projekta.    
 
Jaka Ciperle – je prosil za obrazložitev projekta Portal malček.  
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Marta Jarc je odgovorila, da gre s strani softwara za nadaljevanje programa za vrtce, s 
katerim so vrtci letos lahko že vnašali podatke za pregled vlog za vrtec. S projektom Portal 
malček bi želeli nadgraditi program tako, da bi omogočal e-storitve (e-vloge za prijavo otrok v 
vrtec, sporočanje odsotnosti otrok zaradi bolezni, ipd.).    
 
Marko Bolka – je dejal, da se naj postavka za podžupan izvzame iz proračuna. Omenil je 
lansko zmanjšanje postavke za Mladinski center Cerklje za 500,00 evrov in da letos ostaja 
postavka zmanjšana. Prosil je za obrazložitev povečanja PP 0632 – Delovanje občinske 
uprave – materialni stroški, ki se povečujejo za 35 %. V okviru te postavke se Drugi splošni 
material in storitve povečujejo iz 38.500,00 evrov na 80.000,00 evrov.  
Dragica Jerič je dejala, da Občina nima razpisanega programa za Mladinski center. Če bi bil 
razpisan tak program, bi ga lahko izvajal tudi kdo drug. Prispevek Mladinskemu centru ni 
obvezen, je pa v interesu občine in šole ter učiteljev, da se pomaga otrokom pri učenju, zato 
se je namenil znesek v višini 3.000,00 evrov.  
Župan Franc Čebulj je dejal, da se sredstva za Mladinski center povečajo za 500,00 evrov. 
Postavka Drugi splošni material in storitve se je povečala na račun znižanja plač, in sicer se 
bodo finančna dela zaradi upokojitve opravljala pogodbeno preko računovodskega servisa.  
Marko Bolka je predlagal, da se take spremembe opišejo v obrazložitvah. Prosil je, da se mu 
na e-naslov posreduje specifikacija plana za konto 402099 – Drugi splošni material in 
storitve.  
 
Miha Zevnik – je omenil prihodke proračuna in izrazil zaskrbljenost, saj se prihodki 
zmanjšujejo in se bo potrebno potruditi, da se še na prihodkovni strani pripeljejo sredstva. 
Pohvalil je sestavo uravnoteženega proračuna. 
Župan Franc Čebulj je dejal, da bo potrebno na prihodkovni strani še pridobiti sredstva, če 
bomo želeli realizirati projekte. Omenil je prihodke od komunalnih prispevkov in od prodaje 
nepremičnin (v Adergasu, Štefanji Gori, stanovanje na ul. Ivana Hribarja in Likozarjevo hišo). 
Andreja Jerala je povedala, da se po več letih pričakuje prihodke od prodaje zemljišč 
Ministrstvu za promet, Direkciji za ceste, ki bo morala zemljišča odkupiti in se jih ne bo 
brezplačno odstopilo državi.     
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejmeta 

4. 1. SKLEP: 
Sprejme se osnutek Odlok o proračunu  Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2013 z 
obrazložitvami. 
      4. 2. SKLEP: 
Sprejme se osnutek načrta razvojnih programov za obdobje od leta 2013 do leta 2016. 
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 5.  
Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za turizem Cerklje – predlog 
Marta Jarc je povedala, da je predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zavoda za 
turizem Cerklje pripravljen na podlagi navedenih pripomb pri obravnavi osnutka odloka in 
obrazložila spremembe in dopolnitve 13., 17., 18. in 32. člena odloka.   
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
V krajši razpravi so Miha Zevnik, Marta Jarc in Franci Sirc razpravljali o prehodnih določbah 
odloka.  
 
Župan Franc Čebulj je predlagal, da se sprejme  

5. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme predlog Odloka o ustanovitvi 
javnega zavoda Zavod za turizem Cerklje, v predloženem besedilu. 
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Prisotnih je bilo 13 svetnic in svetnikov (1 svetnik ni bil prisoten) in vsi so glasovali ZA 
predlagani sklep. Sklep je sprejet. 
 
 
Ad 6.  
Odlok o lokalnem turističnem vodenju na območju Občine Cerklje na Gorenjskem - 
osnutek 
Andreja Eržen je obrazložila osnutek Odloka o lokalnem turističnem vodenju na območju 
Občine Cerklje na Gorenjskem (v nadaljevanju: odlok). Povedala je, da se z ustanovitvijo 
Zavoda za turizem Cerklje načrtuje priprava turističnih programov, ki naj bi jih na območju 
destinacije Cerklje na Gorenjskem izvajali izobraženi turistični vodniki. Za izvajanje in 
ponudbo vodniške službe se potrebuje pravna podlago, ki jo zagotavlja odlok. Odlok 
predvideva, da bo za pripravo turističnih programov, izobraževanje vodnikov in vodenje 
evidence aktivnih vodnikov skrbel Zavod za turizem Cerklje.   
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Marko Bolka – je vprašal, če je znana cena udeležbe na seminarju za turističnega vodnika.  
Andreja Eržen je odgovorila, da se bo stroškovnik naredil na podlagi programa, povabljenih 
predavateljev, ki naj bi bili iz našega območja. Izobraževanje delno plača zavod, delno 
udeleženec, saj slednji izkaže večji interes za samo delo turističnega vodenja. Obrazložila je, 
da se z vodniki podpiše pogodba, s katero se zavežejo, da bodo v določenem obdobju 
opravili določeno število vodenj.  
 
Miha Zevnik – je vprašal, če bodo domači vodniki lahko vodili izven občine Cerklje.  
Andreja Eržen je odgovorila, da turistični vodnik z licenco vodi lahko samo v tisti občini, za 
katero je opravil tečaj. Trenutno bodo vodili samo v občini Cerklje. Če bodo k odloku 
pristopile še sosednje občine, ki nimajo sprejetega odloka, potem bi ti vodniki vodili tudi po 
teh občinah. Lahko se tudi dogovorijo z Ljubljano, da naš vodnik opravi tečaj za vodenje v 
Ljubljani oz. osrednjeslovensko regijo. Pogoj je, da je sprejet odlok.  
 
Franci Sirc – je vprašal, kakšna je potreba vodnikov po številu. 
Andreja Eržen je odgovorila, da trenutno ni vodnikov, ki bi vodili po občini Cerklje. Z vodniki z 
državno licenco so se pogovarjali, da se bodo udeležili izobraževalnega tečaja.   
 
Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem in potrditev naslednji  

6. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme osnutek Odloka o lokalnem 
turističnem vodenju na območju občine Cerklje na Gorenjskem, v predlaganem 
besedilu.  
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 

 
Ad 7.  
Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem v letu 2013 
– osnutek 
Andreja Jerala je povedala, da Zakon o stvarnem premoženju države in samoupravnih 
lokalnih skupnosti določa, da Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem vsebuje načrt 
pridobivanja, načrt razpolaganja in načrt najema nepremičnega premoženja. Načrt ravnanja 
z nepremičnim premoženjem se predloži v sprejem Občinskemu svetu skupaj z osnutkom 
oz. predlogom proračuna. Načrt pridobivanja je razdeljen na več poglavij, katera je v 
nadaljevanju podrobno obrazložila.    
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Franci Sirc – je vprašal za zemljišča v k.o. Šmartno, stran 4, pod zap. št.  54, 55 in 56. 
Zemljišča so v naravi opuščena cesta. Prosi za pojasnilo prenosa zemljišč med interesenti 
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kupcev zemljišč in Občino Cerklje. Vprašal je še za parc.št. 661 k.o. Velesovo, pod zap št. 
59. Povedal je, da se ne strinja s prodajo vaškega zemljišča.  
Andreja Jerala je povedala, da je bil v letu 2010 pripravljen predlog notarske triparitne 
pogodbe. Zainteresirani kupec g. Bizilj je odklonil podpis pogodbe, saj je želel, da se v že 
pripravljeno pogodbo vključijo navedena zemljišča, ki pa so bila ob sklepanju pogodbe še 
javno dobro. Za zemljišča pod zap. št. 54., 55. in 56. mora Občina naročiti cenitev zemljišča, 
ki jo pripravi zapriseženi sodni cenilec. Omenjena zemljišča bodo predmet posebne 
pogodbe. Za parc.št. 661 k.o. Velesovo je povedala, da je tiskarska napaka in se črta iz 
načrta.  
 
Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem in potrditev naslednji  

7. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme osnutek Načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem Občine Cerklje na Gorenjskem v letu 2013, v predloženem 
besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 8.  
Predlog Sklepa o vrednosti gradbene cene stanovanjskih hiš, stanovanj in drugih 
nepremičnin v Občini Cerklje na Gorenjskem za leto 2013 
Andreja Jerala  je povedala, da se vrednost gradbene cene povišuje skladu z 8. točko 
Koeficientov rasti cen v Republiki Sloveniji (Uradni list RS, št. 80/2012), ki določa, da je 
koeficient rasti cen življenjskih potrebščin september  2012 v primerjavi z istim mesecem 
prejšnjega leta 0,033 (preračunano v % = 3,3 %). 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Franc Čebulj predlagal, da se sprejme  

8. SKLEP: 
Sprejme se Sklep o vrednosti gradbene cene stanovanjskih hiš, stanovanj in drugih 
nepremičnin v občini Cerklje na Gorenjskem za leto 2013, v priloženem besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 9.  
Predlog Sklepa o vrednosti točke za določitev višine nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča na območju Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2013 
Andreja Jerala  je povedala, da se vrednost točke za določitev višine nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča določa v skladu s sprejetim in  veljavnim Odlokom o 
nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča Občine Cerklje na Gorenjskem, in sicer se 
vrednost točke NUSZ poveča za 3,3 °% v skladu z 8. točko Koeficientov rasti cen v Republiki 
Sloveniji. 
  
Razprave ni bilo, zato je župan Franc Čebulj predlagal, da se sprejme  

9. SKLEP: 
Sprejme se Sklep o vrednosti točke za določitev višine nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča na območju Občine Cerklje na Gorenjskem za leto 2013.  
 
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 10.  
Predlog Sklepa o izvzemu iz javnega dobra 
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Andreja Jerala je obrazložila predlog Sklepa o izvzemu iz javnega dobra. Občinskemu svetu 
se predlaga, da se iz javnega dobra izvzamejo zemljišča, ki se ne uporabljajo in ne služijo 
vsem pod enakimi pogoji: parc. št. 1317/3 k. o. Cerklje, parc.št. 1067/4 k.o. Spodnji Brnik in 
parc. št. 1186/9 in 1186/10, obe k.o. Lahovče.   
 

Razprave ni bilo, zato je župan Franc Čebulj predlagal, da se sprejme  
10. SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme  sklep o izvzemu iz javnega 
dobra. 
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 11.  
Predlog Sklepov o razglasitvi zemljišč za grajeno javno dobro 
Andreja Jerala je obrazložila predloge Sklepov o razglasitvi zemljišča za grajeno javno 
dobro. Sklepi o razglasitvi zemljišč za grajeno javno dobro so predlagani za kategorizirano 
LC039801 Grad – Šenturška Gora  na odsekih Ravne-Šenturška Gora, Grad-Ravne in 
Šenturška Gora-Sidraž občinska meja. Posebej je obrazložila predlog Sklepa o razglasitvi 
zemljišč za grajeno javno dobro v k.o. Češnjevek - LC 039111 Visoko- Luže- Cerklje.  
Občinskemu svetu se predlaga, da se navedena zemljišča razglasijo za grajeno javno dobro 
lokalnega pomena v lasti Občine Cerklje na Gorenjskem.  
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan Franc Čebulj predlagal, da se sprejmeta  

11. 1. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme Sklep o razglasitvi zemljišč za 
grajeno javno dobro na LC039801 Grad – Šenturška Gora, na odsekih Grad-Ravne, 
Ravne-Šenturška Gora, Šenturška Gora-Sidraž občinska meja, v predloženem 
besedilu. 
 

in 
11. 2. SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme Sklep o razglasitvi zemljišč za 
grajeno javno dobro za zemljišča v k.o. Češnjevek - LC 039111 Visoko- Luže- Cerklje , 
v predloženem besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 12.  
Predlog Sklepa o določitvi cen vzgojno – varstvenih programov v vrtcu »Murenčki« 
Dragica Jerič je obrazložila predlog Sklepa o določitvi cen vzgojno – varstvenih programov v 
vrtcu Murenčki. Predlaga se znižanje cen za 5 % s 1. 1. 2013 in uvedba zamudne ure v višini 
4,00 evrov za vsako začeto uro. 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
V razpravi, v kateri so sodelovali župan Franc Čebulj, Anton Kopitar, Franci Sirc in Miha 
Zevnik so razpravljali o vprašanju za svet zavoda glede števila ekskurzij in programov ter o 
cenah vrtca, ki so še vedno višje od cen drugih vrtcev in zagotavljajo realno poslovanje vrtca. 
Razpravljali so tudi o ceni zamudne ure in obravnavali problematiko namernega puščanja 
otrok v vrtcu preko delovnega časa.  
Anton Kopitar je predlagal, da se cena zamudne ure poviša na 8,00 evrov. 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem in potrditev naslednji  
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12. SKLEP: 
Sprejme se Sklep o določitvi ekonomskih cen vzgojno-varstvenih programov v vrtcih 
na območju Občine Cerklje na Gorenjskem z veljavnostjo 1. 1. 2013, s tem da se 
zamudna ura poveča na 8,00 evrov.  
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 13.  
Letni program športa v Občini Cerklje na Gorenjskem za leto 2013 - predlog 
Marta Jarc je obrazložila predlog Letnega program športa v Občini Cerklje na Gorenjskem. 
Povedala je, da lokalna skupnost vsako leto sprejme letni program, ki določa programe 
športa, ki se sofinancirajo iz javnih sredstev, obseg in vrsto dejavnosti, potrebnih za njegovo 
uresničevanje in obseg sredstev, ki se zagotovijo v proračunu lokalne skupnosti. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan Franc Čebulj predlagal, da se sprejme 

13. SKLEP: 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem sprejme Letni program športa v Občini 
Cerklje na Gorenjskem za leto 2013 v predlaganem besedilu. 
 
Prisotnih je bilo 14 svetnic in svetnikov in vsi so glasovali ZA predlagani sklep. Sklep je 
sprejet. 
 
 
Ad 14.  
Volilni postopki – volitve članov Razvojnega sveta Gorenjske regije 

a. Izvolitev volilnega odbora (predsednik in dva člana) 
b. Glasovanje o članih razvojnega sveta Gorenjske razvojne regije (tajno 

glasovanje z glasovnicami) 
 

a) Izvolitev volilnega odbora (predsednik in dva člana) 
V skladu s 1. odstavkom 7. člena Pravil za izvolitev predstavnikov v volilno telo za volitve 
člana državnega sveta ter za določitev kandidata za člana državnega sveta so svetnice in 
svetniki izmed sebe izvolili tričlanski volilni odbor. 
Volilni odbor za izvolitev članov Razvojnega sveta gorenjske razvojne regije so sestavljali 
sledeča svetnika in svetnica: 

1. Marko Bolka - predsednik 
2. Klavdija Frelih - članica 
3. Janez Korbar – član 

 
 
Župan Franc Čebulj je predlagal v sprejem in potrditev naslednji  

6. SKLEP: 
Potrdi se volilni odbor za izvolitev članov Razvojnega sveta gorenjske razvojne regije. 
 
Prisotnih je bilo 14 svetnikov in svetnic in vsi so glasovali za potrditev sklepa. 
 
 

b) Glasovanje o članih razvojnega sveta Gorenjske razvojne regije (tajno 
glasovanje z glasovnicami) 

Članice in člani Občinskega sveta Občine Cerklje na Gorenjskem so s tajnim glasovanjem 
glasovali za skupno listo kandidatov, ki bodo uvrščeni na glasovnico za glasovanje o članih 
Razvojnega sveta.    
 
Predsednik volilnega odbora Marko Bolka je ugotovil, da  je bilo  
 
ODDANIH  ___14___ glasovnic,  
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VRNJENIH ___14___ glasovnic, 
 
NEVELJAVNIH__0 __ glasovnic. 
 
 
Glasovanje je potekalo tako, da se je na glasovnici obkrožilo ZA ali PROTI.  
 
Predsednik volilnega odbora Marko Bolka je ugotovil, da so članice in člani Občinskega 
sveta Občine Cerklje na Gorenjskem oddali naslednje število glasov:  
 
ZA je glasovalo ____14_____ svetnic in svetnikov. 
 
PROTI je glasovalo ____0___ svetnic in svetnikov.   
 
 
Ad 15.  
Nadzorni odbor - dokončna poročila o nadzornem pregledu: 

• Oddaja prostorov v najem za gostinsko dejavnost v klubskem objektu 
Nogometnega centra Velesovo 

• Proračunska postavka »1535 Izgradnja fekalne kanalizacije Pšata-Zalog « 
• Proračunska postavka »1822 Cerkve, kapelice, spomeniki« 

Predsednik NO Viktor Erzar je predstavil dokončna poročila o nadzornem pregledu za 
nadzor Oddaje prostorov  Oddaja prostorov v najem za gostinsko dejavnost v klubskem 
objektu Nogometnega centra Velesovo, PP -1535 Izgradnja fekalne kanalizacije Pšata-Zalog 
in  PP 1822 - Cerkve, kapelice, spomenik. 
 
Župan Franc Čebulj je odprl razpravo.  
 
Marko Bolka – zanimalo ga je poročilo o nadzoru Oddaje prostorov v najem za gostinsko 
dejavnost v klubskem objektu Nogometnega centra Velesovo. V poročilu sta nadzornika 
zapisala, da sta na osnovi razpoložljive dokumentacije opravila pregled. Menil je, da nista 
upoštevala njegovega dokazila, v katerem je opozoril, da preden je bila opravljena cenitev in 
preden je bila objavljena najava zbiranja ponudb in preden je bila podpisana pogodba, že 
izvajala investicija, v konkretnem primeru se je gradil šank. V pogodbi, ki je bila podpisana z 
najemnikom pa je zapisano, da je dolžnost najemnika, da zgradi ta šank. Vsa dokazila in 
dopis ste prejeli 7.3.2011 po elektronski pošti. Vprašal je, zakaj ta dokumentacija ni bila 
obravnavana.  
Predsednik NO Viktor Erzar je odgovoril, da sta nadzor opravljala Anton Kamin in Nina 
Veselinovič. Pregledala sta tudi posredovano dokumentacijo s strani Marka Bolka, vendar to 
ni zapisano v poročilu. Pri nadzoru je bila prisotna direktorica občinske uprave, ki je 
predložila vso dokumentacijo.   
Marko Bolka je povedal, da se vsa zadeva vleče od marca 2011 do novembra 2012. S 
prijavo na Komisijo za preprečevanje korupcije je čakal, ker je verjel v kakovostno delo in 
strokovno in odgovorno delo Nadzornega odbora. Dejal je, da je dolžan po svoji uradni 
dolžnosti in morali to prijaviti in če se bo pokazalo, da ima prav, bo zahteval odgovornost 
Viktorja Erzarja kot nosilca funkcije.   
 
Občinski svet Občine Cerklje na Gorenjskem se je seznanil z Dokončnimi poročili o nadzoru 
Oddaje prostorov  Oddaja prostorov v najem za gostinsko dejavnost v klubskem objektu 
Nogometnega centra Velesovo, PP 1535 in PP 1822.      
 
 
Ad 16.  
Svetniška vprašanja in pobude 
Anton Kopitar – je vprašal, kje bo potekala trasa izgradnje kanalizacije Vašca-Cerklje. 
Župan Franc Čebulj je povedal, da bo 18. 12. 2012 potekalo javno odpiranje ponudb za 
izvedbo kanalizacije, cestišča, obnove vodovoda in izgradnje pločnika. Trasa bo potekala po 
cesti od križišča  s cesto J. Bobnarja do konca Vašce.  
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Marko Bolka – je dal pobudo, da bi se že pri planiranju terminov v športni dvorani upoštevala 
struktura uporabnikov po spolu, da ne bi prihajalo do neljubih situacij pri skupni uporabi 
garderob.   
Župan Franc Čebulj je dejal, da se bo naročilo upravniku dvorane, da poskrbi za ustrezno 
porazdelitev uporabnikov po garderobah. Športna dvorana je polno zasedena od septembra 
do maja naslednjega leta, povpraševanje je bistveno večje od razpoložljivosti.   
 
Marko Bolka – je dal pobudo za uvrstitev Poslovnika Občinskega sveta na dnevni red 
naslednje seje. Prosil je župana, da  pojasni svoj odstop od kandidature državnega svetnika. 
Župan Franc Čebulj  je odgovoril, da se na naslednji seji Občinskega sveta, ki je predvidena 
dne 19.12.2012, Poslovnik Občinskega sveta še ne bo obravnaval in se bo obravnaval v 
naslednjem letu. Glede kandidature je dejal, da je osebno za ukinitev Državnega sveta. Za 
kandidaturo se je odločil zato, da je podprl Mira Kozelja.     
 
Franci Sirc - je vprašal o postavitvi cestnega ogledala na Trati, nasproti Škandra. Vprašal je, 
kdo lahko odstrani bršljan na javni razsvetljavi zraven cerkve na Trati. Zanimalo ga je 
dogajanje v TIC-u in o razpisu za prireditve. Dejal je, da je občina lepo okrašena ob koncu 
leta, za ostalo pa je dal pobudo, da se čim manj krasi in da se omejijo zabave. Predlagal je, 
da se sredstva dajo socialno ogroženim, Karitasu v Cerkljah ali pa Rdečemu križu.   
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da je bilo omenjeno cestno ogledalo privatnega značaja. 
Razbito ogledalo naj nadomestijo oz. plačajo tisti, ki so ga razbili. Ob menjavi luči bo bršljan 
obrezan. Odstranitev bršljana bi lahko opravila tudi vaška skupnost. Povedal je, da je bila 
občanom razposlana zloženka Veseli december s koledarjem vseh prireditev. Poudaril je 
nekaj pomembnih prireditev in Božička za obdaritev otrok. Pripravil se bo tudi letni program 
prireditev. Občina pomaga socialno ogroženim, ali z naročilnico ali preko Rdečega križa in 
Karitasa. Ob tem je omenil humanitarni koncert Gimnazije Kranj v organizaciji Lions kluba 
Brnik in Občine Cerklje za pomoč socialno šibkim študentom. Dejal je, da je okraševanje v 
občini že dolgo omejeno, luči za okrasitev se prižigajo po 15. decembru in se ugasnejo po 6. 
januarju. Pripomnil je, da vaške skupnosti vsako leto bolj okrašujejo vasi.  
 
Miha Janhar – zanimala ga je izgradnja plinovoda in omrežja za T-2, kdaj se bodo delali 
priklopi oz. priključki.  
Župan Franc Čebulj je najprej poročal o izgradnji in priklopih na T-2 v Adergasu, Trati in  
Češnjevku, kjer so v večji meri priklopljeni. Na tem področju se je že leta 1999 do 2001 ob 
izgradnji kanalizacije gradilo tudi omrežje za kabelsko TV, ki je sedaj uporabljeno za omrežje 
T-2. Izgradnja se bo nadaljevala povsod tam, kjer je razvod narejen, v Lahovčah se nadaljuje 
iz Komende, Nasovč. Priklopi se bodo izvajali glede na število zainteresiranih v vasi.  Enako 
velja za plin. Omrežje je izgrajeno do vasi Velesovo in Praprotna Polica.  
Janez Korbar – je dejal, da je v Glinjah velik problem, ker ne dobivajo signala iz Krvavca, za 
internetno povezavo so odvisni od Siol-a. Predlagal je, da se Telekomu naloži, da najde 
rešitve, ali da poveča signal ali naredi neko vmesno centralo.    
Župan Franc Čebulj je povedal, da je občinska uprava že nekaj časa na razne naslove 
pošilja dopise za rešitev te problematika. Dodal je, da se je na območju Pšate, Poženika, 
Šmartna, Glinj do Zaloga že gradila razna infrastruktura in da v tistem času T-2 ni 
funkcioniral in se ta razvod ni gradil. Graditi bo potrebno na novo, pogovarjajo se tudi o 
možnosti prehoda iz Lahovč v Zalog ali preko Klanca v spodnji del Zaloga.     
Matjaž Črnič - je dejal, da je v Cerkljah kabelska in vprašal, če je možen priklop na T-2.  
Župan Franc Čebulj je dejal, da se bodo o  tem pozanimali. 
Jaka Ciperle  - je ob tem pripomnil, da je edina opcija optika.  
Miha Zevnik – je dejal, da je potrebno občanom ob gradnji plinskega omrežja sporočiti, da je 
prvi priključek poceni, naknadna priključitev, po izgrajeni inštalaciji plina, bo nedvomno 
dražja. Priključek naj pripeljejo v objekt, tudi če se potem ne bodo priključili, imajo pa vedno 
možnost priključitve na plinsko omrežje.  
 
Anton Kopitar – je vprašal o nakupu Milharjeva hiše v Gradu.  
Župan Franc Čebulj je odgovoril, da se za nakup niso dogovorili. Po dogovoru z državo 
obstajata dve varianti, ali se cesta naredi mimo hiše ali pa da se hiša podere ob 
grekunstukciji ceste.  
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Ad 17. 
Poročilo župana 
Župan Franc Čebulj je dejal, da je poročila župana podal že v predhodnih točkah dnevnega 
reda. 
 
 
Župan Franc Čebulj je zaključil sejo občinskega sveta.  
 
 
Seja je bila končana ob 19.45 uri. 
 
 
Zapisala:       Sejo občinskega sveta je vodil: 
Jana Jenko        župan FRANC ČEBULJ   
 


